



Date: 19 August 2025

التاريخ: 19 أغسطس 2025

Disclosure to Shareholders

افصاح للمساهمين الكرام

Dear Shareholders of Al Maha Ceramics SAOG,

الافاضل مساهمي شركة المها للسيراميك ش.م.ع.ع الكرام،

With reference to the recent discussions regarding the proposed Comprehensive Economic Partnership Agreement (CEPA) between the Sultanate of Oman and the Republic of India, and the circulating rumors about its potential impact on the existing anti-dumping duties imposed on ceramic and porcelain tiles imported from India and China, the Company wishes to clarify the following:

بالإشارة إلى ما يتم تداوله مؤخراً حول ما أثير بشأن الاتفاقية الاقتصادية الشاملة المقترحة (CEPA) بين سلطنة عمان وجمهورية الهند، وما يُشاع عن احتمالية تأثيرها على الرسوم المفروضة لمكافحة الإغراق على واردات السيراميك والبورسلين من الهند والصين، تود إدارة الشركة أن توضح ما يلي:

As of the date of this disclosure, the Company has not received any official notification from the competent authorities in this regard. Should the Company receive any official updates or related information, it will immediately make the necessary disclosure in accordance with the applicable laws and regulations.

حتى تاريخ هذا الإفصاح، لم تستلم الشركة أي إشعار رسمي من الجهات المختصة في هذا الشأن. وفي حال ورود أي مستجدات أو معلومات رسمية ذات صلة، ستقوم الشركة بالإفصاح عنها فوراً وحسب القوانين واللوائح المنظمة.

The Company reaffirms its full commitment to transparency and to providing shareholders and investors with all material information in a timely manner.

وتؤكد الشركة التزامها التام بمبدأ الشفافية وتزويد المساهمين والمستثمرين بكافة المعلومات الجوهرية في الوقت المناسب.

Sincerely,
For

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Al Maha Ceramics SAOG

المها للسيراميك ش.م.ع.ع

Rajeev Singh
Chief Executive Officer

راجيف سينغ
الرئيس التنفيذي

